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Barnehagen Victoriahavn AS er en enkeltstående barnehage i Narvik som åpnet i 2010. Vi 
har 67 plasser og 13 ansatte. 
De siste 3 år har vi drevet med underskudd på grunn av høye lønnskostnader og 
pensjonsutgifter. Kompetansen på personalet er høy, vi har 5 pedagoger og det øvrige 
personalet er barne- og ungdomsarbeidere de fleste med høy anisnitet. 
 
Kutt i pensjonstilskuddet vil ramme barnehagen sterkt. Allerede med dagens ordning sliter vi 
økonomisk og har måttet strammet inn på daglig leders lønn, vikarbruk, kompetanseheving 
og vedlikehold av bygg. Siden barnehagen er forholdsvis ny har vi ennå høye lånekostnader 
på bygget, og med nedskriving av kapitaltilskuddet rammer oss hardt. Det vi får i 
kapitaltilskudd dekker ikke høye lånekostnader på bygg. Likviditeten er dårlig allerede og det 
er utfordringer på slutten av hvert kvartal til utgifter. 
 
Vi ser mørkt på fremtiden og synes det er synd om vi må legge ned barnehagen eller selge 
barnehagen til et stort konsern. Vi kan ikke fortsette drift på dagens budsjett. 
 
Vi vurderer fortløpende i samarbeid med vår økonomirådgiver om hvilke muligheter vi har.  
 
Kvaliteten på tilbudet til barna svekkes gradvis og med ennå flere kutt blir det menigsløst å 
drive barnehage.  
 
Vår kommune har allerede dårlig råd og sektoren rammes av nedskjæringer.  
 
Vi håper dere vil sørge for at barnas tilbud vil bli opprettholdt, vi trenger også de små 
enhetene. 
 
Med vennlig hilsen 
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